
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 19. april 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 169
Forslag til lov om ændring af lov om miljøbeskyttelse. (Indfasning af kvælstof
til akvakulturerhvervet).
Af miljø- og fødevareministeren (Esben Lunde Larsen)

Spørgsmål 10
Vil ministeren oplyse, om det er korrekt opfattet, at det - udover de 380 t kvæl-
stof til dambrug - udelukkende er 43 t kvælstof til udbygning af eksisterende
havbrug, der indfases med lovforslaget, og ministeren bedes i så fald oplyse,
hvordan man vil håndtere de 37 ansøgninger, der er indkommet til nye hav-
brug?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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